
 

 

 
 

Referat fra  
Generalforsamlingen i 

Andelsselskabet 
Rindby Vand 

Fanø 
                                                              
                                       Søndag d. 23. marts 2024 kl. 10.00 
                                            
                                 Nørbygaard Kro, Strandvejen 12, Nordby, Fanø 
 
 
           Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 
 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
 

3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse. 
 

4. Budget for 2024 forelægges til godkendelse. 
 

5. Behandling af indkomne forslag:  
 

6. Bestyrelsen har fremsendt forslag om reviderede vedtægter (medsendt) 
 

Blev godkendt i 2023, men skal godkendes på 2 generalforsamlinger. 
 

7. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 
                              Efter tur afgår: 

- Claus Skovbjerg, Givskud (modtager genvalg) 
- Michal Rudbeck-Rønne, Vejen (modtager genvalg) 

                              Suppleanter: 
- Søren Vendelboe Hansen (modtager genvalg) 
- Helge Schmidt (modtager genvalg) 

8. Valg af revisionsfirma. 
Beierholm, Vejle (tidl. EY) 

9. Eventuelt. 
 
 
Referat.: 



 

 

 
Som dirigent blev valgt Tage Poulsen 
Ejvind Andersen fremlagde bestyrelsens beretning 
Claus Skovbjerg gennemgik regnskabet 
Claus Skovbjerg gennemgik budgettet for 2024 
 
 
 
Valg.: 
 
Bestyrelse 

 
Claus Skovbjerg, genvalgt, Givskud 
Michal Rudbeck-Rønne, genvalgt, Vejen 
 
Suppleanter. 
 
Søren Vendelboe Hansen, genvalgt 
Helge Schmidt, genvalgt 
 
 
Revisionsfirma. 
 
Beierholm, Vejle (tidl. EY) 
 
Der var mødt 32 medlemmer fordelt på 20 adresser op til generalforsamlingen hvor Ejvind I sin 
gennemgang af det forløbne år kom ind på mange af de emner der berører Rindby Vand: 
________________________________________________________________________________ 
 
 
Claus fremlagde det reviderede regnskab. Regnskabet blev godkendt med applaus. 
 
Budgettet blev fremlagt til godkendelse og godkendt af forsamlingen. 
 
Det indkomne forslag fra bestyrelsen om at gå fra et andelsselskab til et a.m.b.a. var til 2. 
behandling og blev stemt igennem. 
 
________________________________________________________________________________ 
 
Ejvind takkede Tage for myndig ledelse af generalforsamlingen.  
 
Eventuelt. Der var en rigtig god stemning og der var en rigtig god debat om alt muligt. 
 
Referent.     Dirigent 
 
Jimmy Fruergaard.    Tage Poulsen 


